
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 16/02/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 
 
 
ΘΕΜΑ: «Εκπαίδευση υποψηφίων ναυτικών της ΑΕΝ / Π-Μ Ασπρόπυργου» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με πληροφορίες υποψηφίων ναυτικών της Ακαδημίας Εμπορικού Ναυτικού 
Ασπρόπυργου, οι σπουδαστές βιώνουν, από τις αρχές Νοεμβρίου του 2020, μια ασαφή 
κατάσταση, όσον αφορά στην εκπαίδευσή τους. Η διαρκής αβεβαιότητά τους εντείνεται, 
αναμένοντας, πότε θα ξεκινήσει (για αυτούς που υπέβαλαν τα δικαιολογητικά τους μέχρι 
τον Νοέμβριο του 2020 στο ΥΠΕΝ) ή αν θα συνεχιστεί η εκπαίδευση για τους ήδη 
εγγεγραμμένους, μιας και από την εν λόγω Σχολή δεν έχει αποσαφηνιστεί με ποιο 
τρόπο, είτε  θα ξεκινήσουν, είτε θα συνεχιστούν τα μαθήματα. Εκ των άνω, κρίνεται 
αναγκαία η έκδοση συγκεκριμένης απόφασης και κοινοποίησής της στους 
μαθητευομένους, η οποία θα διευκρινίζει τον τρόπο διεξαγωγής των μαθημάτων (δια 
ζώσης ή μέσω τηλεκπαίδευσης), καθώς και όποια άλλη λεπτομέρεια, σχετιζόμενη με 
την περαιτέρω συνέχισή τους. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να προβείτε στις απαραίτητες ενέργειες, προκειμένου να λάβουν γνώση οι 
υποψήφιοι ναυτικοί - σπουδαστές της ΑΕΝ / Π-Μ Ασπρόπυργου για τον τρόπο έναρξης 
και συνέχισης των μαθημάτων τους στη Σχολή; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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